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NR: INDHOLD: TID SAGSBE-
HAND-
LING:
Beslut-
ning (B)
Drøftelse 
(D)
Oriente-
ring (O)

AN-
SVAR-
LIG: 

FORBEREDELSE: 
Hvad må vi andre 
gøre for at være 
forberedt?

REFERAT:

1 Godkendelse af dagsorden Godkendt

2 Præsentation og velkommen til de 
nye medlemmer

10 min Medlem: Søren Nissen
Supp. med mødedeltagelse: Maja Roesen Wahl
Elevråd: Caroline Møller Hansen 9A
Elevråd: Laura Biltoft Brosbøl 9A

3 Nyt fra elevråd 
10 min

Lige nu arbejder elevrådet og kantinen med forslag til ændringer. Udskolin-
gen planlægger et juleevent for alle elever.
Kantinen laver god mad, med gode priser, –eleverne er glade for kantinen.
Skovbakken har to elevråd – et i udskolingen, og et på mellemtrinnet, det er 
dog kun udskolingsrepræsentanter der deltager i skolebestyrelsesmøderne, 
når de afholdes på Skovbakken. På Vestermarken er der et elevråd.

4 Devices – hvad er besluttet, og 
hvilken proces har vi brug for?  40 min

BBH/
BBO/
AHA

Der er taget beslutning om, at vi på Vestskolen har pc til udskolingen samt 
enkelte klassesæt, mens indskoling og mellemtrin fortsætter med i-Pad, 
beslutningen træffes dog endeligt i forbindelse med budget forlig.
Bestyrelsen kommer med input som diskuteres til næste møde hvor der skal 
arbejdes med principper for brug af devices:

Skal eleverne have deres devices med hjem – eller skal de blive på skolen – 
undgå spil og konflikter i hjemmet, ofte sker der uheld med i-Pads til og fra 
skole.
Trivsel og digital dannelse. 
Hvordan skal der arbejdes med i-Pads i skoletiden. Devices som skolered-
skab.
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Kommunikation omkring regler og aftaler til forældrene/eleverne.
Hvordan inddrages forældrene i processen omkring aftaler om brugen af de-
vices.
Løbende proces – hvordan løser vi den midlertidige periode inden vi får de 
nye devices, 
Hvad har forældrene brug for at skolebestyrelsen tager stilling til? 
Skal medarbejderne samt eleverne spørges omkring brug, opbevaring af de-
vices. 

5 Pause
30 min

6 Høringssvar vedrørende Kulturstra-
tegi 30 min Lise

Høringssvaret godkendt og sekretær Susanne Bruun sender ud.

7 Opsamling på økonomi, budgetfor-
handlinger, besparelser, vikar, 
m.m.

30 min AHA
Budgetforlig – skole:
2 mio ekstra fordeles mellem skolerne til samtaler med eleverne, styrke for-
ældresamarbejde, holddeling i indskoling – skolebestyrelsen skal være med 
til at beskrive hvordan det kan udmøntes.
Nye devices, 2.240.000/år
Nedskrivning af underskud ved udgangen af 2019 til 1.200.000/skole
Fortsat hverdagseffektiviseringer

Bestyrelsen tager budgettet til efterretning, men er dog skuffede over, at 
kommunalbestyrelsen fastholder hverdagseffektiviseringer, hvilket gør at 
skolens økonomi fremadrettet stadig er udfordret.
Bestyrelsesmedlemmerne tænker, at politikerne bør inviteres og inddrages til 
skolebestyrelsesmøder, således politikerne får en reel indsigt i skolen. Ved 
økonomianalyse kan politikerne få indsigt i de udfordringer der er i den øko-
nomiske tildeling.

Status 2019: Der er tilført ressourcer inklusiv nedskrivningen af gælden 
2.400.000
Økonomianalyse – der er igangsat en analyse for at få et overblik over sko-
lernes økonomi. Dermed en sammenligning skolerne imellem og sammen-
hæng mellem økonomi og hensigt med skolens pædagogiske hensigter. 
Denne analyse er igangsat i samarbejde med økonomiansvarlig Birgitte De 
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Place i forvaltningen.
Her er der fokus på: timeforbrug, prioritering af aktiviteter, gennemsnitlønnin-
ger, bevillinger og indsatsområder.
Denne analyse forventer vi at kunne fremvise til næste skolebestyrelses-
møde.

Med de betingelser der er på skoleområdet, er det set fra skolebestyrelsens 
syn sandsynligt at der skabes et underskud, selvom det ikke er tilsigtet.

Der kan inviteres til fyraftensmøde inden næste bestyrelsesmøde, hvor ana-
lyse arbejdet bliver gennemgået.

8 AULA – status på opstart 
15 min BBO

Forældreperspektiv: 
Mere smidigt end frygtet. Har dog savnet info fra skolen, der kunne ønskes 
mere orientering til forældrene inden opstart.
Opmærksomhedspunkt: Har lærerne en fælles strategi for kommunikation og 
skal skolebestyrelsen være med til at skabe principper?
Vedr. fejl og mangler, hvad skal vi forvente og hvornår vil Aula være helt på 
plads 
Skoleperspektiv:
Oplever at forældrene har taget godt i mod AULA, men blandt medarbej-
derne er der brug for nogle af de funktioner som Intra havde. Intra var et 
arbejdsredskab til både kommunikation men også internt arbejdsplatform til 
f.eks. vikardækning, logbøger, kontaktbøger, arkiv mm.

9 Meddelelser
10 min Alle

Mikkel: D.4/12 kl. 17-19 er der på Parkvejens skole et oplæg om Tobak på 
tværs af kommunen for børn og unge. Tilmelding til Susanne Bruun

10 Evt.  5 min

De ansvarlige for punkterne sender materiale til forberedelse ud via Susanne Bruun
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